
 
 

 

Dear Valued Guest, 

A Refined Pause in Your Wellness Journey 

As part of our continued commitment to enhancing your experience, Raffles Spa will be 
temporarily closed from 15 June to 31 July 2025 for enhancement works. 

During this period, a selection of wellness services will remain available at Fairmont Spa, 
located within the same Katara Towers complex. 

• Massage Treatments 
Relax and rejuvenate with a personalised massage experience, offered during the spa 
closure period. 
Advance reservation is recommended; service location will be confirmed at time of 
booking. 

• Dr. Burgener Switzerland Facials at Fairmont Spa 
Continue your skincare rituals with our signature facial treatments, delivered with the 
expertise and care of the Fairmont Spa team. 

• Fitness & Wellness Access at Fairmont Spa 
Guests of Raffles Doha are welcome to enjoy full access to the gym and wellness 
facilities at Fairmont Spa throughout the closure. 

For further assistance of your reservation and other details, please contact your Butlers. 

We thank you for your kind understanding and look forward to welcoming you back to a 
newly reimagined Raffles Spa this August refreshed, elevated, and thoughtfully designed with 
your well-being in mind. 

Warm regards, 
The Spa & Wellness Team 

 
Raffles Doha 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 ضيوفنا الأعزاء،

 

 وقفة هادئة في رحلتكم نحو العافية

 

 31يونيو وحتى  15، سيتم إغلاق منتجع رافلز الصحي مؤقتاً خلال الفترة من في إطار التزامنا المستمر بتعزيز تجربتكم

.التطوير والتحسينلأعمال  2025يوليو  . 

 

الواقع ضمن مجمع  منتجع فيرمونت الصحي،وخلال هذه الفترة، ستظل مجموعة مختارة من خدمات العافية متاحة في 

.كتارا تاورز ذاته  

 

 علاجات التدليك •

المسبق، استرخوا واستعيدوا نشاطكم من خلال جلسات تدليك مخصصة تقُدَّم خلال فترة الإغلاق المؤقت. ننصح بالحجز 

.وسيتم تأكيد موقع الخدمة عند إجراء الحجز  

 علاجات الوجه من الدكتور بورجنر سويسرا في منتجع فيرمونت الصحي •

استمروا في روتين العناية بالبشرة مع علاجاتنا المميزة، التي تقُدَّم على يد فريق منتجع فيرمونت الصحي الخبير بكل 

 عناية.

 افية في منتجع فيرمونت الصحيالوصول إلى مرافق اللياقة والع •

ب بضيوف رافلز الدوحة للاستمتاع بكامل مرافق النادي الرياضي والعافية في منتجع فيرمونت الصحي طوال فترة  يرُحَّ

.الإغلاق المؤقت  

 

.للمزيد من المساعدة في الحجز أو أي تفاصيل إضافية، يرُجى التواصل مع المساعدين الخاصين بكم في الفندق  

 

بحلتّه الجديدة، حيث التجديد،  رافلز الصحينشكر تفهُّمكم، ونتطلع للترحيب بكم مجدداً في أغسطس مع افتتاح منتجع 

.والرقي، والتصميم المدروس لرفاهيتكم  

 

 ،أطيب التحيات

 فريق المنتجع الصحي والعافية

 

 

 

 

 رافلز الدوحة
 


